
  

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete 2018. június 26-án megtartott 
üléséről. 
 
Az ülés helye:  Városi Könyvtár Vadász utcai rendezvényterme 
   (Nagykáta, Dózsa Gy. út 15/A.) 
 
Jelen vannak: Dorner Gábor polgármester, 
   Agócs Pál alpolgármester, 
   Tóth István alpolgármester, 

Ambrózi Zoltán, Bublos István,  
Molnár István, dr. Salibáné dr. Pap Terézia,  
Simon László képviselő, 

   Karsainé Magyar Ildikó jegyző. 
      
A meghívó a jegyzőkönyv 1. számú melléklete. 
A jelenléti ív a jegyzőkönyv 2. számú melléklete. 
 
Az ülésről igazoltan volt távol Botka Sándor, Gyüre Pál, Horváth Nóra, Juhász Erzsébet és 
Marton László képviselő. 
 
Az ülésen részt vett meghívott vendég(ek): Tarnavölgyiné dr. Tényi Ágnes a Nagykátai 

Járási Hivatal hivatalvezetője, 
 Kármánné Deák Ágnes a Mátray Gábor 

Általános Iskola igazgatója 
 
Dorner Gábor: Köszönti az ülésen megjelent intézményvezetőket és jelenlévőket. Külön 
köszönti Tarnavölgyiné dr. Tényi Ágnest, a Nagykátai Járási Hivatal hivatalvezetőjét. 
Megállapítja, hogy a képviselő-testület határozatképes, a megválasztott 12 fő képviselő 
közül 7 képviselő jelen van.  A képviselő testületi ülés anyagát mindenki megkapta. A 
napirendi pontok közé kéri felvenni 4-es napirendi pontként a Magyar Államkincstár 2016. 
évi szabályszerűségi pénzügyi ellenőrzés utóellenőrzéséről készült ellenőrzési jelentés 
tudomásul vételét, 5-ös napirendi pontként a Nagykáta, Hunyadi J. u. 25. szám (6035/16 
hrsz) alatti ingatlan tulajdonosának felajánlását, 6-os napirendi pontként a Víg utca és 
Rezeda utcai lakosok kérelmét forgalomlassító elemek elhelyezésére. Az Önkormányzati 
bérlakás iránti kérelem elbírálása 7-es napirendi pontként, az Egyebek 8-as napirendi 
pontként kerül megtárgyalásra. Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi pontokhoz, 
amennyiben kérdés, észrevétel nincs kéri, aki a kiegészített napirendi pontokat elfogadja 
kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
napirendi pontokat fogadta el: 
 
152/2018. (VI.26.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Napirendi pontok: 1./ Tájékoztatás a lejárt határidejű határozatokról és a két ülés között 

      történt fontosabb eseményekről 
Előadó: polgármester 

 
 



2./ A Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. beszámolója Nagykáta  
     városban végzett 2017. évi víziközmű-szolgáltatási       
     tevékenységéről  
 Előadó: polgármester 
 
3./ A Képviselő-testület 2018. II. félévi munkatervének elfogadása 
 Előadó: polgármester 
 
4./ Magyar Államkincstár 2016. évi szabályszerűségi pénzügyi  
     ellenőrzés utóellenőrzéséről készült ellenőrzési jelentés tudomásul  
     vétele 
 Előadó: polgármester 
 
5./ Nagykáta, Hunyadi J. u. 25. szám (6035/16 hrsz) alatti ingatlan  
     tulajdonosának felajánlása 
 Előadó: polgármester 
 
6./ Víg utca és Rezeda utcai lakosok kérelme forgalomlassító elemek  
     elhelyezésére 
 Előadó: polgármester 

 
7. Önkormányzati bérlakás iránti kérelem elbírálása 
 Előadó: Jogi, Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke 
 
8./ Egyebek 

 
1./ Napirendi pont 
Tájékoztatás a lejárt határidejű határozatokról és a két ülés között történt fontosabb 
eseményekről (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 3. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról szóló jelentést mindenki 
megkapta. Nagykáta Város Önkormányzata 2018. február 27-ei testületi ülésén döntött a 
Magyar Labdarúgó Szövetség defibrillátor pályázatán történő részvételről. A pályázatot 
elnyerték, a készüléket átvették.  A 2018. március 26-ai testületi ülésén döntött a képviselő-
testület a Magyarországi Zsidó Örökség Közalapítvány, mint Támogató által közzétett 
pályázaton való részvételről. A támogatást az önkormányzat a Nagykáta, István király úton 
lévő 2483 hrsz-ú, 2306 m2 nagyságú izraelita köztemető kerítésének újjáépítésére és a 
temető belső rendezésére kívánja felhasználni. A pályázatot határidőn belül benyújtották és 
a befogadásról a visszaigazolást megkapták. Bíznak a pályázat sikeres elbírálásában. A járda 
építés folytatásával kapcsolatosan annyit szeretne elmondani, hogy a munkaterületet átadták 
a kivitelezőnek, a munkavégzés a következő napokban elkezdődik. A második körös 
sportpark létesítésére kiírt pályázaton is eredményesen szerepelt az önkormányzat, a 
munkaterület átadása a mai napon megtörtént. Az önkormányzat delegációja részt vett a XV. 
alkalommal megrendezett Uzon Községi kulturális-sport napok rendezvényén. 
Testvértelepülésünkre a delegációt Agócs Pál alpolgármester úr vezette. Kéri alpolgármester 
urat, hogy egy pár mondattal számoljon be a rendezvényről.  
 
Agócs Pál: A 8 fős delegáció megérkezését követően kulturális est keretében megtekintett 
egy színházi előadást. A következő nap két múzeumot látogattak meg, majd bekapcsolódtak 
a kulturális napok keretében tartott színpadi bemutatókba. A delegációjuk három hölgy tagja 
szinte minden színpadi megmozdulásban részt tudott venni, énekeltek, táncoltak és nagy 
sikert arattak. A vasárnapi napon az istentisztelet után került sor a Dísztanács ülésre, melyen 



részt vett a két másik testvértelepülés Tolna és Csorvás delegációja is. A települések 
ismertették, hogy milyen uniós pályázatokon vettek részt, milyen sikerrel, valamint 
megosztották egymással pályázatokon szerzett tapasztalataikat. Úgy gondolja, hogy sikeres 
volt a testvértelepülési delegáció útja. Azon túl, hogy hagyományőrzési szándékkal és a 
testvértelepülés kapcsolat fenntartása érdekében utaztak Uzonba, felejthetetlen két napot 
tudtak szerezni az ott élőknek és a másik két testvértelepülésnek is. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a tájékoztatóhoz. 
 
Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Kérdése, hogy a defibrillátor hol lesz elhelyezve, ki kezeli és 
lesz-e az eszköz kezelésére tanfolyam szervezve? 
 
Dorner Gábor: A defibrillátor a Városi Sportcsarnokban került elhelyezésre. Az eszköz 
kezelésére külön tanfolyamot kellett elvégeznie Simon Tamásnak a sportcsarnok 
vezetőjének. Természetesen tervezik egy tanfolyam megszervezését Simon Zoltán 
mentőállomás vezetővel a sportcsarnokot igénybe vevő sportegyesületek, szakosztályok, 
valamint intézményvezetők, pedagógusok számára. Amennyiben más kérdés, észrevétel 
nincs kéri, aki a lejárt határidejű határozatokról szóló tájékoztatást elfogadja kézfelemeléssel 
jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 7 igennel, nem szavazat és tartózkodás nélkül elfogadta a lejárt 
határidejű határozatokról szóló tájékoztatót. 
 
2./ Napirendi pont 
A Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. beszámolója Nagykáta városban végzett 2017. 
évi víziközmű-szolgáltatási tevékenységéről (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 4. számú 
melléklete.) 
Dorner Gábor: A beszámolót mindenki megkapta. A TRV Zrt képviselője, Kocza Imre úr 
igérte, hogy az összevont bizottsági ülésre megérkezik, de sajnos nem érkezett meg, ezért 
kérdést nem tudnak feltenni a beszámolóval kapcsolatban. Amennyiben képviselőtársainak 
kérdése van, a kérdést írásban az önkormányzat el tudja juttatni a TRV Zrt.-nek. A 
bizottságok tárgyalták a napirendi pontot. Kéri Simon Lászlót a Pénzügyi Bizottság elnökét 
ismertesse a bizottságok állásfoglalását.  
 
Simon László: A bizottságok egyhangúlag elfogadásra javasolják a TRV Zrt. beszámolóját. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz. 
 
Molnár István: Kérdés lenne a TRV Zrt-hez, de ha nincs jelen a képviselőjük, akkor nem 
tudnak feltenni kérdést. Reméli lesz majd lehetőség arra, hogy a városban lévő karbantartási 
munkákkal kapcsolatosan megtehessék észrevételeiket, tudja mindenki, hogy ezen a téren 
vannak hiányosságok.  
 
Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Mi a probléma az ügyfélszolgálattal? 
 
Dorner Gábor: A Nagykáta, Egreskátai út 27. szám alatti ügyfélszolgálati iroda működik. 
 
Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Azt írták a beszámolóban, hogy az ügyfélszolgálati 
ügyintézésben fennakadások lesznek május-június hónapokban. Egy másik településen is 
részt vett képviselő-testületi ülésen és ott is szóltak az ügyfélszolgálati hiányosságokról. 
Tudnak erről valamit? 
 



Dorner Gábor: Nem kaptak értesítést ezzel kapcsolatban, de ha időközben mégis 
megérkeznek a TRV Zrt. képviselői, akkor visszatérnek ezekre a kérdésekre. Amennyiben 
más, kérdés, észrevétel nincs kéri, aki egyetért a TRV Zrt. beszámolójának elfogadásával 
kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 7 igennel, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta: 
 
153/2018. (VI.26.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete elfogadja a Tiszamenti Regionális 
Vízművek Zrt. Nagykáta városban végzett 2017. évi víziközmű szolgáltatási 
tevékenységéről szóló beszámolóját. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
3./ Napirendi pont 
A Képviselő-testület 2018. II. félévi munkatervének elfogadása (Az előterjesztés a 
jegyzőkönyv 5. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Ismerteti a napirendi pontot. Kéri Simon Lászlót a Pénzügyi Bizottság 
elnökét ismertesse a bizottságok állásfoglalását.  
 
Simon László: A bizottságok egyhangúlag elfogadásra javasolják a képviselő-testület II. 
félévi munkatervét. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz, amennyiben kérdés, 
észrevétel nincs kéri, aki a II. félévi munkatervet elfogadja kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 7 igennel, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta:  
 
154/2018. (VI.26.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 2018. II. félévi munkatervét az 
alábbiak szerint fogadja el: 
 
Szeptember 25. 
 
A költségvetési rendelet módosítása 
Előadó: polgármester 
Véleményező bizottság: Pénzügyi, Jogi, Szociális és Egészségügyi 
 
Tájékoztató az önkormányzat 2018. évi költségvetésének I. félévi teljesítéséről 
Előadó: polgármester 
Véleményező bizottság: Pénzügyi, Jogi, Szociális és Egészségügyi 
 
 
 



Közmeghallgatás napirendjének meghatározása 
Előadó: polgármester 
Véleményező bizottság: az SZMSZ-ben szereplő összes bizottság  
 
Október 30. 
 
Nagykáta Város Önkormányzata 2019. évi költségvetéséről előzetes egyeztetés 
Előadó: polgármester 
Véleményező bizottság: az SZMSZ-ben szereplő összes bizottság  
 
November 12. (hétfő)  
 
Közmeghallgatás 
 
November 27. 
 
Az önkormányzati intézmények által végzett szolgáltatások díjainak felülvizsgálata 
Előadó: polgármester 
Véleményező bizottság: Pénzügyi 
 
Magyar Nemzeti Vagyonkezelő Zrt. felé nyilatkozat az állami vagyonba tarozó 
vagyontárgyak felhasználásáról kötelező önkormányzati feladat ellátására  
Előadó: polgármester 
Véleményező bizottság: Pénzügyi, Jogi, Szociális és Egészségügyi 
 
December 11. 
 
A képviselő-testület 2019. I. félévi munkaterve 
Előadó: polgármester 
Véleményező bizottság: az SZMSZ-ben szereplő összes bizottság 
 
Határidő: 2018. december 31. 
Felelős: polgármester 
 
4./ Napirendi pont 
Magyar Államkincstár 2016. évi szabályszerűségi pénzügyi ellenőrzés utóellenőrzéséről 
készült ellenőrzési jelentés tudomásul vétele (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 6. számú 
melléklete.) 
 
Dorner Gábor: A Magyar Államkincstár szabályszerűségi pénzügyi ellenőrzést végzett a 
2016-os évre vonatkozóan Nagykáta Város Önkormányzata és az általa irányított 
költségvetési szerveknél. 2018. tavaszán került sor az utóellenőrzésére. Az erről készült 
jelentés az előterjesztéshez csatoltan megküldésre került. Kéri Simon Lászlót a Pénzügyi 
Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok állásfoglalását.  
(Pozsgai Éva a TRV Zrt. kabinetvezetője és Kocza Imre a TRV Zrt. főmérnöke megérkezik az 
ülésterembe.) 
 
Simon László: A bizottságok egyhangúlag elfogadásra javasolják az utóellenőrzési jelentés 
tudomásulvételét. 
 



Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz, amennyiben kérdés, 
észrevétel nincs kéri, aki egyetért az utóellenőrzési jelentés tudomásulvételével 
kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 7 igennel, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta: 
 
155/2018. (VI.26.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete tudomásul veszi a Magyar 
Államkincstár által Nagykáta Város Önkormányzata és az általa irányított költségvetési 
szerveknél végzett 2016. évi szabályszerűségi pénzügyi ellenőrzés utóellenőrzéséről 
készített ellenőrzési jelentést. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
5./ Napirendi pont 
Nagykáta, Hunyadi J. u. 25. szám (6035/16 hrsz) alatti ingatlan tulajdonosának 
felajánlása (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 7. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Lakatos Margit írásban megkereste az önkormányzatot, hogy felajánlja a 
tulajdonát képező ingatlant megvételre az önkormányzatnak. Az ingatlant 3.200.000.-
Forintért szeretné értékesíteni. Az ingatlan értéke az adó- és értékbizonyítvány alapján: 
3.000.000.- Forint. Kéri Simon Lászlót a Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a 
bizottságok állásfoglalását.  
 
Simon László: A bizottságok nem javasolják a felajánlott ingatlan megvásárlását. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket, amennyiben kérdés, észrevétel nincs 
kéri, aki egyetért azzal, hogy az önkormányzat ne vásárolja meg a felajánlott ingatlant 
kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 7 igennel, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta:  
 
156/2018. (VI.26.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete nem kívánja megvásárolni a Nagykáta, 
Hunyadi János utca 25. 6035/16 hrsz-ú, 806 m2 nagyságú kivett lakóház, udvar művelési 
ágú ingatlant.  
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a döntésről a tulajdonost értesítse.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
 
 
 



 
6./ Napirendi pont 
Víg utca és Rezeda utcai lakosok kérelme forgalomlassító elemek elhelyezésére (Szóbeli 
előterjesztés) 
 
Dorner Gábor: Nagykáta Város Önkormányzata 2018. évi költségvetésében 1 millió forint 
került elkülönítésre közlekedésbiztonsági elemek kihelyezésére, létesítésére. Az anyagi 
forrás rendelkezésre áll, az elemek elhelyezése ebből az összegből biztosítható. Kéri Simon 
Lászlót a Pénzügyi Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok állásfoglalását. 
 
Simon László: A bizottságok javasolják a Víg utcában három, a Rezeda utcában a 
szükséges számú, egy vagy két forgalomlassító küszöb elhelyezését. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponthoz, amennyiben kérdés, 
észrevétel nincs kéri, aki egyetért a forgalomlassító küszöbök elhelyezésével 
kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 7 igennel, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta:  
 
157/2018. (VI.26.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete, mint a Víg utca tulajdonosa és 
kezelője úgy dönt, hogy az utcában forgalomlassító küszöböket kíván elhelyezni.  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete, mint a Rezeda utca tulajdonosa és 
kezelője úgy dönt, hogy az utcában forgalomlassító küszöböket kíván elhelyezni.  
 
A forgalomlassító küszöbök elhelyezésével - az előzetes felmérés alapján a Víg utcában 
három, a Rezeda utcában pedig maximum kettő - és az elhelyezéssel kapcsolatos 
intézkedések megtételére megbízza a Városgazdálkodási Szervezetet.  
 
A forgalomlassító küszöbök elhelyezésével kapcsolatos ténylegesen felmerült költségekre a 
fedezetet Nagykáta Város Önkormányzata 2018. évi költségvetéséről szóló 1/2018. (II.28.) 
önkormányzati rendelet 13. mellékletében nevesített Beruházások terhére biztosítja, 
maximum bruttó 1.000.000.-Ft-ig. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, Városgazdálkodási Szervezet igazgatója 
 
2./ Napirendi pont 
A Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. beszámolója Nagykáta városban végzett 2017. 
évi víziközmű-szolgáltatási tevékenységéről (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 4. számú 
melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Köszönti a TRV Zrt. időközben megérkezett képviselőit. Visszatérnek a 2. 
napirendi pont tárgyalásához. A bizottságok és a képviselő-testület is egyhangúan elfogadta 
a beszámolót. Kérdezi a Társaság képviselőit, hogy szeretnének-e szóbeli kiegészítést tenni 
a beszámolóhoz? 
 



Kocza Imre: Tisztelettel köszönti a képviselő-testület tagjait, polgármester urat és jegyző 
asszonyt.  A TRV Zrt-nél történt egy szervezeti átalakulás erről szeretne egy pár szóban 
tájékoztatást adni, illetve nagyon szívesen részt vennének a Tápiómenti Területfejlesztési 
Társulás ülésén, ahol a Tápió-vidék polgármestereit is tájékoztatnák az átalakulásról. 2017. 
májusában történt egy vezérigazgató váltás a Társaságnál. Az új vezérigazgató úr célul tűzte 
ki a hatékonyabb és eredményesebb munka végzését a Társaságnál, ezért szükségesnek 
tartotta a szervezeti átalakulást. A szervezeti átalakulást 2018. februárjában megtették, felállt 
az új szervezet, mely márciustól működik. A régi szervezet, ahol a TRV Zrt. 271 települése 
2 főmérnökség alá tartozott és Debrecenben volt a székhelye nem igazán volt életképes, 
mert a debreceni főmérnök úrnak nem volt sem ideje, sem rálátása arra, hogy például ezen a 
területen mi történik, ezért célszerű volt ezt is átalakítani. Négy főmérnökség került 
kialakításra, a nyugati, a keleti és közép főmérnökség, valamint a felszíni vízművekből és a 
mezőgazdasági vízhasznosításból is lett egy főmérnökség. Tehát négy főmérnökség van, 
alattuk üzemmérnökségek vannak. Az üzemmérnökségek területileg is megoszlanak. A 
Nyugati Főmérnökség alá tartozik a Jászberényi Üzemmérnökség, a Nagykátai 
Üzemmérnökség és a Törökszentmiklósi Üzemmérnökség. Az üzemmérnökségek az 
üzemmérnökségi fő településeket és a hozzájuk tartozó környéki településeket foglalják 
magukba. Mindegyik üzemmérnökségnek van egy üzemmérnökség vezetője és az 
üzemmérnökség alatt már csak területi bontások vannak, üzemvezetők vannak, akik a 
vízágazattal, a víztermeléssel, a technológiával, a hálózattal, illetve a szennyvízzel 
foglalkoznak. A szervezeti felépítést tartalmazó tájékoztatót szünetben átadja polgármester 
úrnak. Természetesen, ha lesz egy fórum, ahol minden Tápió-vidéki település 
önkormányzata képviseltetve lesz, akkor ott bővebb tájékoztatást is adnak és átadják a 
szervezeti felépítést tartalmazó tájékoztatót, melyen szerepelnek a vezetők nevei, címei, 
telefonszámai, e-mail címei. Tovább folyik a szervezeti átalakítás, nemcsak a műszaki, 
hanem a gazdasági és egyéb szervezetek is átalakításra kerülnek. Közben van egy nagy 
feladatuk, át kell állniuk a SAP irányító operációs rendszerre, ami elég nagy kihívást jelent a 
Társaságnak. Elmondja, hogy 13400 vagy 13500 fogyasztó volt a Tápió-vidéken, akik a 
szennyvíz rendszerre ugyan már rá voltak csatlakoztatva, de nem voltak regisztrálva a TRV 
Zrt-nél - azt, hogy milyen okból azt most ne firtassák -, ezen fogyasztók beregisztrálása 
megtörtént. Minden fogyasztó, akit nekik a Társulat listában átadott, illetve a 
házibekötéseket végző új kivitelező a Mendevíz Kft., az meg fogja kapni tájékoztató 
formában, - de az első számlából látni is fogja -, hogy nincs visszamenőleges számlázás, a 
május végi vagy a június elejei óraállással fordítottak be minden fogyasztót a számlázásba. 
Ennek ellenére lehet, hogy lesz még probléma, de a levélben szerepel, melyet kabinetfőnök 
asszony jóváhagyott, hogy az esetlegesen felmerülő problémákkal bátran keressék az 
ügyfélszolgálatokat. 13000 fogyasztónál óhatatlan, hogy ne történjen valamilyen hiba. 
Köszöni a figyelmet, várja a kérdéseket. 
 
Pozsgai Éva: Bemutatkozik, Pozsgai Éva a TRV Zrt. kabinetvezetője, gyakorlatilag 
Bakondi vezérigazgató urat képviseli. Bármilyen kérdéssel, kéréssel lehet őt is keresni. Ha 
megengedi polgármester úr, akkor átad egy névjegykártyát. A számlázásra visszatérve, nem 
tartja kizártnak, hogy valóban lesznek problémák. Ha számlázással kapcsolatban a 
fogyasztók az önkormányzathoz fordulnának, mert nem kapnak számlát, túlzónak tartott 
értéket számláznak ki, akkor jó lenne, ha tudnának úgy együttműködni, hogy ne a sajtóhoz 
szaladjanak rögtön a polgárok. A SAP rendszerre történő áttérés mindenhol okoz 
nehézségeket, nem a TRV Zrt. lesz az első vállalat, aki kicsit akadozva fog majd működni, 
de bíznak benne, hogy itt elkerülik az ilyen problémákat. 
 
Dorner Gábor: Örül, hogy találkoztak és reméli, hogy zökkenőmentes lesz a kapcsolat, 
ugyanis 3, 4 vagy több levelet is küldtek már a Társaságnak a komposztáló telep átadásával 
és a gépjárművek átadásával kapcsolatban, de választ sem kaptak a levelekre. Igaz, hogy ez 



nem tartozik szorosan a napirendi ponthoz, de Nagykátát is érinti és még 19 település 
önkormányzatát ez a probléma. Minden egyes önkormányzat fizeti a költségeket, Nagykáta 
tárolja a gépeket, fizetik a kötelező biztosításokat, nem beszélve arról, hogy vállalták a 
gépjárművek üzemeltetését. Úgy gondolja, hogy a TRV Zrt-nek is érdeke lenne, hogy 
korszerű, új gépjárművekkel tudják ellátni a feladatukat. Valamilyen egyeztetésre lenne 
szükség az ügyben. A Tápiómenti Területfejlesztési Társulás elnökeként kapott egy 
megbízást a Társulási Tanácstól, mely 20 tagönkormányzatból áll, hogy keresse meg a TRV 
Zrt.-t az ügyben és folytasson tárgyalásokat a komposztáló telep és a gépjárművek 
átadásával kapcsolatban, a Társulás érdekeit szem előtt tartva, de ezekre a levelekre egyetlen 
egyszer nem kaptak választ. 
 
Pozsgai Éva: Elnézést kér kollégái nevében. Ő március eleje óta tölti be a tisztségét a TRV 
Zrt.-nél és ő már igyekszik minden beérkező levélre válaszolni. Korábban tényleg voltak 
fennakadások, most gyakorlatilag a Bakondi vezérigazgató úr nevére érkező minden levélre 
válaszolnak és természetesen az ő nevére érkező levelekre is. Egyeztet időpontot személyes 
találkozásra. Utána fog nézni, hogy kinek a nevére lettek iktatva ezek a levelek. Körülbelüli 
dátumot tudnak mondani? 
 
Dorner Gábor: E-mail formájában kerültek megküldésre a levelek. 
 
Karsainé Magyar Ildikó: Továbbítani fogja kabinetvezető asszony részére a korábbi e-
maileket. 
 
Tóth István: Jegyző asszony nagyon precíz, ezért biztos benne, hogy holnapra az e-mailek 
ott lesznek kabinetvezető asszonynál és reméli azt, hogy jövő hét elejére kapnak egy konkrét 
választ. 
 
Pozsgai Éva: Nagyon gyorsan tud válaszolni, azt, hogy nem, könnyű megírni. 
 
Tóth István: Nemet az önkormányzat is tud mondani, de a hosszú kapcsolatnak nem ez az 
alapja. 
 
Pozsgai Éva: El fogja olvasni az e-maileket, egyeztetnek egy újabb időpontot, véleménye 
szerint célszerű lesz személyesen találkozni. 
 
Dorner Gábor: Személyes találkozót kértek a levelekben is. Pénteken lesz a Tápiómenti 
Területfejlesztési Társulás Társulási Tanács ülése, ahol erről be fog számolni. 
 
Karsainé Magyar Ildikó: Jó lenne, ha addig egyeztetni tudnának egy időpontot, mert a 
Társulási Tanács döntése az volt, hogy nemcsak az elnök úr, hanem még három Társulási 
Tanács tag folytasson tárgyalásokat a Társulás tulajdonát képező gépek mielőbbi átadásával 
kapcsolatban. 
 
Pozsgai Éva: Holnap megkapja az e-maileket, elolvassa őket és válaszolni fog. Megad 3-4 
időpontot és polgármester úr választ belőlük egy alkalmas időpontot. 
 
Dorner Gábor: Az lenne a lényeg, hogy péntekre megérkezzenek az időpontok, hogy a 
Társulási Tanács ülésén dönthessenek róla. 
 
Pozsgai Éva: Mindenképpen eleget tesz a kérésnek. 
 



Tóth István: Örül, hogy polgármester úr ilyen sikereket ért el, mert azon a megbeszélésen ő 
is jelen volt, amikor ezt Bakondi úrral megbeszélték körülbelül 1 évvel ezelőtt és azóta nem 
történt semmi. Neki hétköznapi problémái vannak.  Ez a beszámoló megszületett a Társaság 
részéről, az önkormányzatnak ezt a beszámolót nem véleményezni kell, hanem a Társaság 
fejlődéséről elmondottakat tudomásul kell venniük. Ezt tudomásul is vették, de a 
hétköznapokban, azért vannak komoly problémák mégpedig az útfelbontásoknál, 
visszajavításoknál. A „Banda téren” van a Társaságnak egy folyamatban lévő javítása, amire 
nem egészen 1 cm vastagságú aszfaltot szeretnének visszaborítani. A város más pontján is 
voltak ilyen javítások, ahol aláásták az aszfaltnak, de nem lett rendesen visszatömörítve és 
utána be is szakadt az aszfalt. Ezekről a javításokról készítene az önkormányzat egy 
hibalistát és kérik a hibák kijavítását. Nagyon nagy probléma a Dózsa György út Petőfi 
Sándor utca kereszteződésének 2 évvel ezelőtti javítása, ahol az aszfaltozás szintén olyan 
minőségben történt meg, hogy rosszabb lett, mint volt. Nem büszkék a Dózsa György útra, 
de sokkal rosszabb lett, mint volt. Kéri Kocza Imre főmérnök úr segítségét a hibák 
kijavításában. Kéri, ha 6 cm vastag aszfaltot bontanak fel, akkor 6 cm vastag aszfalt legyen 
visszajavítva is. 
 
Pozsgai Éva: Alvállalkozókkal dolgoztatnak. 
 
Tóth István: Akkor ne vegyék át a munkát. 
 
Pozsgai Éva: Továbbítani fogják az alvállalkozók felé az észrevételt. 
 
Tóth István: Készíteni fognak egy listát a problémás helyekről. 
 
Dorner Gábor: Dícséretként elmondja, hogy a Czakó András úton volt egy útbeszakadás és 
ott segítségére volt az önkormányzatnak a TRV Zrt. 
 
Kocza Imre: Azért jó, ha van egy lista, mert Törökszentmiklósról is kaptak egy ilyen listát, 
és egy ejnye-bejnyét és utána kiderült, hogy a problémák nagy többsége nem is a TRV Zrt. 
tevékenységével összefüggésben keletkezett. Ha megvan a lista egyrészt számon tudják 
kérni a vállalkozót, hogy milyen munkát végzett, másrészt meg tudják nézni, hogy a TRV 
Zrt.-re tartozik-e a hiba kijavítása. A jelenlegi gyakorlat az az útfelbontások esetében, hogy 
ha nem tudnak azonnal aszfaltozni, akkor szintre betonozzák a felbontott területet addig, 
amíg nem kerül rá vissza az aszfalt. Aszfaltozás előtt visszabontják a betont, majd 
visszaaszfaltozzák a 3, 4 vagy 5 cm vastagságú aszfaltot. 
 
Tóth István: A „Banda téren” 1 cm vastagságú aszfaltot terítettek le. 
 
Kocza Imre: Meg fogják nézni mindegyik problémát, mert több helyről is kaptak panaszt. 
 
Dorner Gábor: A másik óriási probléma, hogy nem szakemberek és nem tudják eldönteni, 
hogy régi csatorna ütem miatt történt süllyedés, az új „0-s” ütem átfordítása miatt történt 
süllyedés vagy a vízvezeték miatt történt süllyedés és megy az adok-kapok a lakosság pedig 
azt látja, hogy ott van hagyva a gödör, mint például a Temető út-Dózsa György út sarkán, 
ami fél évig, háromnegyed évig volt ott. 
 
Kocza Imre: Ezek azok a dolgok, melyeket meg fognak tudni beszélni. Úgy gondolja, hogy 
eddig is kölcsönösen segítették egymás munkáját és ez a jövőben is így lesz, az új szervezeti 
felépítés ezen nem változtatott. 
 



Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Mi a probléma az ügyfélszolgálatokkal? Olvasta a 
beszámolóban, hogy átmeneti nehézségei vannak a Társaságnak. Ez technikai jellegű vagy 
személyi jellegű? 
 
Pozsgai Éva: Személyi jellegű. Van olyan kolléganő, aki felmondott, van olyan, aki tartós 
táppénzen van, nem egyszerű pótolni őket sem, illetve a SAP rendszerre történő átállás ezen 
a területen is nagyon komoly erőfeszítést igényel a kollégáktól. Rengeteg az oktatás, 
melyeken az ügyfélszolgálati munkatársaknak is részt kell venniük, de egyszerre nem mehet 
az összes kolléga, hanem bizonyos beosztás szerint, de igyekeznek minden megkeresésre 
válaszolni a törvényi határidőkön belül.  
 
Dorner Gábor: Amennyiben más kérdés, észrevétel nincs megköszöni Kocza Imre 
főmérnök úrnak és Pozsgai Éva kabinetvezető asszonynak a beszámoló kiegészítését, 
valamint a tájékoztatást. Öt perc szünetet rendel el. 
 
(SZÜNET) 
 
Dorner Gábor: Az önkormányzati bérlakás iránti kérelem elbírálása és az egyebek 
napirendi pont tárgyalására zárt ülés elrendelését javasolja. Kéri, aki a javaslattal egyetért 
kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 7 igennel, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot 
hozta:  
 
158/2018. (VI.26.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete az Önkormányzati bérlakás iránti 
kérelem elbírása és az Egyebek napirendi pont tárgyalására zárt ülést rendel el. 
 
 
Dorner Gábor: Amennyiben más kérdés, észrevétel nincs, megköszöni a jelenlétet és a 
további napirendi pontok tárgyalására zárt ülést rendel el. 
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